

11 March 2026

11 مارس 2026

Boursa Kuwait Company

السادة شركة بورصة الكويت المحترمين

State of Kuwait

دولة الكويت

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

**Subject: Unusual Trading on the Company's Shares**

**الموضوع: تداول غير اعتيادي على أسهم الشركة**

With reference to the email received from the Kuwait Stock Exchange dated 11 March 2026, regarding a request for comment on the unusual trading activity observed in the shares of IFA Hotels & Resorts Company on 11 March 2026, and in accordance with Article (4-5) of the Module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaws of Law No. 7/2010 concerning the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities and its amendments.

بالإشارة إلى البريد الإلكتروني الوارد إلى شركتنا من قبل شركة بورصة الكويت بتاريخ 11 مارس 2026 بشأن طلب التعقيب على وجود نشاط تداول غير اعتيادي في التداول على سهم شركة إيفا للفنادق والمنتجعات بتاريخ 11 مارس 2026 ووفقاً للمادة رقم (4-5) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 2010/7 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما.

IFA Hotels & Resorts confirms that no recent developments have occurred that would materially impact the company's share price or trading volumes in a way that could justify the unusual trading activity observed.

فإن شركة إيفا للفنادق والمنتجعات تؤكد بأنه لا يوجد أي تطورات حدثت مؤخراً من شأنها التأثير على سعر سهم الشركة أو حجم التداول بالشكل الذي ترتب عليه هذا النشاط غير الاعتيادي في التداول.

Best regards

وتفضلوا بقبول وافر التحية،



Khaled Saeed Esbaitah خالد سعيد اسبيته

Chairman رئيس مجلس الادارة



لل فنادق والمنتجعات  
Hotels & Resorts

Cc: Capital Markets Authority

نسخة لهيئة أسواق المال